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Geachte leden van de gemeenteraad Dalfsen.

Vooropgesteld, wij zijn niet tegen de opvang van asielzoekers, integendeel. Deze mensen
moeten ook zeer zeker een plek aangeboden krijgen die veilig voor hen is. Waar het ons
vanavond om gaat is de wijze waarop de locatie AZC Het Engelland tot stand komt.

Wij waren vorige week op vakantie en wisten daardoor aanvankelijk niets van de komst van
een AZC. Gelukkig werden we door een aantal mensen ingelicht over de plannen van de
gemeente m.b.t. de locatie voor asielzoekers. De aanpak van de gemeente voelt als een
overval, als een dief in de nacht. Voor: ons is het onnavolgbaar waarom er zo snel een avond
voor de omwonenden werd georganiseerd. Vanwege onze vakantie konden wij dus ook niet
op deze avond aanwezig zijn.

Wel hebben wij telefonisch contact gezocht met de wethouder, de heer Uitslag. Hij begreep
dat we bezorgd waren en wilde deze bezorgdheid graag wegnemen door e.e.a. nader toe te
lichten. Wat hij toen verzuimde aan ons te vertellen, maar voor ons heel relevant is, is dat de
weg naar het centrum, waar de asielzoekers langs moeten lopen, op een steenworp afstand
van ons huis gaat komen. Waarom dat ons niet eerlijk vertellen? Dat is het achterhouden
van belangrijke informatie! Slapeloze nachten en het gevoel dat het je leven beheerst, zijn
het gevolg.

De vraag waar wij mee zitten en die wij vanavond stellen is waarom de gemeente zo lang
gewacht heeft om informatie te delen en dan opeens, met stoom en kokend water, tot een
besluit wil komen. In plaats van serieus genomen te worden, voelen wij ons als een kind
behandeld.

Het AZC komt voor ons als klap op de-vuurpijl bovenop de uitbreidingsplannen Dalfsen
Noord. Hier hebben we de afgelopen 3 jaar al veel onrust door gehad, met name door de
zeer gebrekkige communicatie vanuit de gemeente. Ook hiervoor geldt: wij zijn niet tegen
nieuwbouw plannen maar hebben grote moeite met de gebrekkige communicatie van de
gemeente en het gevoel van niet serieus genomen te worden.

Dit alles staat in schril contrast met hetgeen vermeld wordt in de Omgevingsvisie van de
gemeente Dalfsen, ik citeer: "De inwoner centraal, de gemeente faciliteert" en "We trekken
als gemeente samen op met inwoners en ondernemers en hechten grote waarde aan de
participatiesamenleving".



Er is deze avond al veel gezegd, en er zal ook nog veel gezegd worden over de procedure en
de aanvliegroute naar een AZC locatie.

We willen besluiten met de volgende 3 vragen aan de gemeenteraad:
1. Is er gewerkt conform het vastgestelde document "Visie en aanpak structurele

opvang Asielzoekers" daterend uit juni 2024?
2. Kan dit transparant worden aangetoond?
3. Hoe zijn de in het visiedocument benoemde criteria ingevuld, waar staan de

betreffende scores en hoe zijn die op een eerlijke en transparante manier met elkaar
vergeleken?

We willen de gemeenteraad nadrukkelijk vragen om een definitief besluit te nemen
pas nádat de afgesproken procedures zijn gevolgd via een open en transparant proces zoals
dat van een democratisch bestuur verwacht mag worden.


